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Obec Skuhrov nad Bělou

Skuhrov nad Bělou čp. 84, 517 03 Skuhrov nad Bělou
tel.č.: 494 598 144 | e-mail: epodatelna@skuhrov.cz

Číslo jednací: OUSK 1404/2023

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Skuhrov nad Bělou

konané dne 19. 12. 2023 v Společenské centrum Skuhrov n. B. od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Milan Bárta
Zapisovatel*: Kateřina Pohlová
Ověřovatelé zápisu: Petr Pišl, Milan Hradecký

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Starosta přivítal  členy zastupitelstva a občany,  konstatoval,  že zasedání  je  usnášeníschopné nadpoloviční
většinou všech členů zastupitelstva podle § 92 odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích.

Zapisovatelkou byla určena: Kateřina Pohlová

Ověřovateli zápisu byli určeni: Milan Hradecký, Petr Pišl

Starosta upozornil, že u zapisovatelky lze nahlédnout do zápisu z minulého zasedání, jinak je uložen na OÚ.
Návrh na členy komise pro přípravu usnesení z 8. zasedání ZO: Ing. Pavel Rýznar,  Mgr. Oldřich Málek,
Ing. Miroslav Bartoš

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou určuje  členy návrhové komise ve složení  Ing.  Pavel  Rýznar,
Ing. Miroslav Bartoš, Mgr. Oldřich Málek a ověřovateli zápisu pana Milana Hradeckého a pana Petra Pišla,
zapisovatelkou paní Kateřinu Pohlovou.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Projednání programu zasedání

Program přečetl  starosta Milan Bárta.  Členové zastupitelstva měli  možnost se k programu a doplňujícím
bodům vyjádřit. Přihlásil se pan Oldřich Málek – požádal, aby byl přidán bod, kterým by se odložilo hlasování
o zahájení výstavby víceúčelového sportoviště, než se vyjádří všichni koho se to týká (všechny spolky....).
Pan  Bartoš řekl, že určitě bude diskuze o hřišti a k hlasování třeba nedojde. Pan Málek stále požadoval zařadit
jeho návrh – přidání  bodu před bod 8. Pan starosta vysvětli, že návrh pana Málka se vztahuje k bodu 8
programu a tudíž se přidávat nebude. Pan Petr Pišl se ptal, jestli se bude také jednat o kuchyni v SC - ano. 

Přivítání, volba členů návrhové komise, ověřovatelů a určení zapisovatelky1.
Schválení programu zasedání2.
Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva obce3.
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Zpráva o činnosti rady obce4.
Rozpočet obce na rok 20245.
Střednědobý výhled rozpočtu obce na rok 2025 a 20266.
Veřejnoprávní smlouvy pro rok 2024 mezi obcí a spolkem Přátelé Hradu Skuhrov, z.s., Na Venkově, z.s.,7.
Wikov SKI Skuhrov n. B., z.s. a Obcí Kvasiny
Výstavba Víceúčelového sportovního hřiště8.
Vyhlášení výběrových řízení9.
Prodej pozemku10.
Pracovní dohody zastupitelů na rok 202411.
Diskuse12.
Usnesení a závěr jednání13.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje program 8. zasedání Zastupitelstva obce Skuhrov nad
Bělou.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8Z/2023 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva obce

Starosta Milan Bárta informoval zastupitele, že při minulém zasedání byly zastupitelům uloženy tyto úkoly
(příloha č. 3)

předat náměty do rozpočtu do 20.10.2023 – splněno1.
posoudit  stávající  odsouhlasené  dispoziční  řešení  kuchyně  a  projednat  s  kompetentními   úřady  –2.
zodpovídá M. Šabata a P. Pišl – provedeno
dopočítat rozpočtové náklady  - kuchyň SC při změně způsobu realizace – zodpovídá pan Martin Šabata3.
a P. Pišl ve spolupráci s p. Šeflem – provedeno
provést  průzkum dotazníkovou akcí  o  způsobu využití  prostoru  po  č.p.  13  pro  víceúčelové  hřiště.4.
Průzkum provést mezi občany, spolky a dětmi v ZŠ – zodpovídá Mgr. Oldřich Málek – provedeno.

Starosta se omluvil všem spolkům, že do zpravodaje uvedl, že hřiště je vůle spolků, ale je to souhlas spolků
pracující s mládeží. 

 

Dále sdělil zastupitelům, že se všichni měli možnost s výsledky seznámit. Dnes proběhne hlasování zda bude
stávající projekt realizován.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Skuhrov  nad  Bělou  bere  na  vědomí  kontrolu  usnesení  z  posledního  zasedání
zastupitelstva obce-  bez připomínek.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Zpráva o činnosti Rady obce

Starosta informoval zastupitele, že veškeré zápisy z jednání rady jsou zastupitelům zasílány na vědomí mailem.
Otevřel diskuzi.  Pan Bartoš se dotazoval na pozáruční servis na rozhlas – návrh smlouvy a dále na FVE obec –
nabídka spolupráce firmy IRBOS v ceně 90.000,- Kč -  částka se mu zdá velká.  Pan Šabata odpověděl, že je
v tom i energetický štítek + výběrové řízení na dodavatele zateplení. Pan Rýznar se také ptal, jestli je to i s PD.
Pan Bartoš informoval přítomné  ze schůzce pozemkových úprav – navrhli cestu k lipce. Starosta informoval
přítomné, že mapa pozemkových úprav je nyní na obci a kdokoliv může nahlédnout.  Zpráva o činnosti Rady
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obce tvoří přílohu č. 4.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady obce.  – bez připomínek.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Rozpočet obce na rok 2024

Starosta   informoval  zastupitele,  že  rozpočet  sestavil  finanční  výbor  na  základě  požadavků  a
finančních možností obce, byl projednán na radě obce, k tomuto tématu proběhlo i pracovní zastupitelstvo.
Po té byl rozpočet vyvěšen a  každý měl možnost se sním podrobně seznámit. Poděkoval finančnímu výboru,
účetní obce  a radě obce za zpracování za jejich zodpovědnou práci, kterou odvedli při jeho sestavování.
Otevřel diskuzi. Pan Bukovský sdělil, že se díval na stránky obce a rozpočet nenašel v podobě v jaké by měl
být. Je tam rozpočet podle tříd, ale měl by mít podle §. Starosta informoval p. Bukovského, že v tom jsou změny
a nyní se to vyvěšuje v jiné podobě, než doposud. Pan Bukovský citoval zákon, kde je uvedeno, jak má být
rozpočet vyvěšen. Pan Bartoš oponoval tím, že je to takto správně, jelikož účetní obce byla na školení a
o podobě rozpočtu se radila s auditorky. Pan Bartoš oslovil pana Chocholouše, aby se k tomu také vyjádřil a on
 vše potvrdil.  Dále starosta přednesl zastupitelům návrh rozpočtu na rok 2024, příjmy ve výši 30 931 639,- Kč,
výdaje ve výši 45 741 440,- Kč. Pan Málek sdělil, že je škoda že na zastupitelstvu, není přítomna účetní, aby vše
objasnila. Příloha č, 5

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje rozpočet obce Skuhrov nad Bělou na rok 2024 jako
schodkový ve výši příjmů 30 931 639,- Kč, ve výši výdajů 45 741 440,- Kč. Financování ve výši 23 999 992,-
 Kč. Závaznými ukazateli rozpočtu r. 2024 stanovuje třídy. Závaznými ukazateli rozpočtu stanovuje § 3113
dle  rozpočtové  skladby,  položka  5331,  jako  závazný  ukazatel  příspěvku  pro  příspěvkovou  organizaci
Základní a Mateřská škola Skuhrov nad Bělou ve finanční výši 3 000 000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2023 bylo schváleno.

6. Střednědobý výhled rozpočtu na rok 2025 a 2026

Zastupitelé byli seznámeni se střednědobým výhledem rozpočtu na rok 2025 a 2026. Místostarosta otevřel
diskuzi. Příloha č. 6

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Skuhrov nad Bělou
na rok 2025 a 2026. 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2023 bylo schváleno.

7. Veřejnoprávní smlouvy pro rok 2024 mezi obcí a spolkem Přátelé Hradu Skuhrov, z.s., Na
Venkově, z.s., Wikov SKI Skuhrov n. B., z.s. a Obcí Kvasiny

Starosta informoval zastupitele, že spolky si podaly žádosti do rozpočtu obce na rok 2024. 

V rámci rozpočtu obce na rok 2024 se počítá s  příspěvkem ve výši  100.000,-  Kč (jedno sto tisíc  korun
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českých)pro spolek Přátelé Hradu Skuhrov, z.s. na kulturní akce pořádané spolkem, s příspěvkem ve výši
25.000,- Kč (dvacet pět tisíc korun českých) pro spolek Na Venkově, z.s. na vybavení dílniček a s příspěvkem
ve výši 200 000,- Kč (dvěstě tisíc korun českých) pro spolek Wikov SKI Skuhrov nad Bělou, z.s  na pořízení
nového mikrobusu pro přepravu osob. Dále sdělil, že Veřejnoprávní smlouva mezi obcí a Obcí Kvasiny byla
uzavřena již v letošním roce v říjnu s platností na dobu neurčitou. Otevřel diskuzi. Bez připomínek-

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje  Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Skuhrov n.  B. a
spolkem Přátelé Hradu Skuhrov, z.s. na rok 2024 ve výši 100.000,- Kč na kulturní akce pořádané spolkem.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje  Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Skuhrov n.  B. a
spolkem Wikov SKI Skuhrov n. B., z.s. na rok 2024 ve výši 200.000,- Kč na pořízení nového mikrobusu pro
přepravu osob.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje  Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Skuhrov n.  B. a
spolkem Na Venkově,z.s. na rok 2024 ve výši 25.000,- Kč na vybavení dílniček.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce Skuhrov nad Bělou bere na vědomí  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy mezi  Obcí
Skuhrov n. B. a  Obcí Kvasiny, a to v říjnu 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Stavba víceúčelového sportoviště

Pan Bartoš se ujal slova – navrhl sestavit komisi, třeba 6 osob, která se bude zabývat dalším postupem. Zrušil
by ovál, hřiště v menší podobě, lavičky, zeleň…odložil by hlasování o zahájení výstavby. Pan Rýznar by byl pro,
aby se pronajal pozemek od pana Málka, jak nabízel, a část aktivit z hřiště, by se mohlo přesunout tam. Bartoš
řekl, že na základě ankety, která proběhla v ZŠ vzniklo mnoho různých návrhů hřišť. Bylo by tedy dobré, aby
zvolená  skupina  vše  promyslela  a  případně  navrhla  řešení.  Pan  Rýznar  byl  také  pro,  aby  se  hlasování
o výstavbě zatím odložilo.  Sestavit komisi je dobrý nápad a členem může být i občan, ne jen zastupitel. 
Pan Málek sdělil, že je mile překvapen a souhlasil s návrhy pana Bartoše a pana Rýznara, ale komise by
se nemusela sestavovat již dnes.  Naopak pan Rýznar a Bartoš navrhli, aby se komise stanovila co nejdříve. Pan
Bartoš oslovil přítomné,  kdo by chtěl být členem komise.  Ze zastupitelů byl zvolen – pan Šabata, pan Rýznar,
pan Pišl, pan Málek, paní Forejtková, pan Chocholouš, pan Lemfeld, pan Pop a pan Bartoš.  Dále zástupce
spolku Wikov, pan Poláček - PHS, za hasiče – Šrom Václav a za skauty paní Preclíková. Šabata informoval
přítomné, že již kontaktoval p. Forejtka ohledně návrhu zeleně na hřiště.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje další postup ve výstavbě víceúčelového sportoviště a
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 rozhodlo o ustanovení pracovní komise ve složení pan Šabata, pan Rýznar, pan Pišl, pan Málek, paní
Forejtková,  pan Chocholouš,  pan Lemfeld,  pan Pop a pan Bartoš.   Dále zástupce spolku Wikov,  pan
Poláček  -  PHS,  za  hasiče  –  Šrom Václav  a  za  skauty  paní  Preclíková  s  tím  že  předsedou  komise
byl  ustanoven  pan   Málek.  Náplní  komise  je  řešení  sportovního  vyžití  mládeže  v  obci,  posouzení
současného projektu  výstavby víceúčelového sportoviště,  aby  došlo  ke  komplexnímu využití  pozemku
včetně řešení autobusové zastávky s výrazným rozšířením zeleně.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/8Z/2023 bylo schváleno.

9. Vyhlášení výběrových řízení

Starosta informoval zastupitele, že v příštím roce jsou v plánu různé investiční akce nad 1.000.000,- Kč bez
DPH a bylo by třeba, aby zastupitelstvo případně schválilo vyhlášení výběrových řízení na dodavatele. Jedná
se o následující:

Skuhrov nad Bělou – Oprava chodníků – etapa č. 1 a 21.
Oprava místní komunikace Skuhrov nad Bělou, Svinná–Brocná na pozemcích p.č. 626/2, 873/1,2.
875/1za předpokladu získání dotace 
Oprava  místní  komunikace  Skuhrov  nad Bělou –  Brocná,  místní  část  Víska  na  pozemcích3.
p.č. 626/1, 626/3
Základní škola Skuhrov nad Bělou – výměna zdroje vytápění a instalace fotovoltaické výrobny4.
Obecní úřad Skuhrov nad Bělou instalace FVE5.
Změna využití části přízemí objektu čp. 24, Skuhrov nad Bělou – vestavba kuchyně se zázemí   6.
 Otevřel  diskuzi.  Pan Bartoš a pan Pop jen připomněli,  aby se nezapomělo na opravu komunikací
ve Svinné. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje vyhlášení výběrového řízení na realizaci akce Skuhrov
nad Bělou – Oprava chodníků – etapa č. 1 a 2

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje  v případě získání dotace, vyhlášení výběrového řízení
na realizaci akce Oprava místní komunikace Skuhrov nad Bělou, Svinná - Brocná

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Skuhrov  nad  Bělou  schvaluje  vyhlášení  výběrového  řízení  na  realizaci  akce
Oprava místní komunikace Skuhrov nad Bělou – Brocná, místní část Víska

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. 6c/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje v případě získání dotace, vyhlášení výběrového řízení
na realizaci akce Základní škola Skuhrov nad Bělou – výměna zdroje vytápění a instalace fotovoltaické
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výrobny

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou v případě získání dotace, vyhlášení výběrového řízení na realizaci
akce Obecní úřad Skuhrov nad Bělou instalace FVE

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6e/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje vyhlášení výběrového řízení na realizaci akce Změna
využití části přízemí objektu čp. 24, Skuhrov nad Bělou – vestavba kuchyně se zázemím

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 6f/8Z/2023 bylo schváleno.

10. Prodej pozemku

Obec obdržela žádost od pana Karla Píče, Kvasiny 313, 517 02 na odkoupení pozemku parc.č. 20/4 – ostatní
plocha o výměře 99 m2 v k.ú. Svinná u Brocné.  Ve smyslu ustanovení Směrnice obce č. 14/2019 - Aplikace
reálné hodnoty, části objektivnost, předpoklad jednoho zájemce, výměra pod 200 m2, Rada obce navrhuje cenu
obvyklou za obdobné zbytkové pozemky ve výši 100,- Kč za 1m2, tj. celková částka 9.900,- Kč. Návrh prodeje
byl zveřejněn na elektronické i fyzické úřední desce od 5.10.2023 do 30.10.2023. Starosta otevřel diskuzi. Bez
připomínek. Příloha č. 7

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje prodej pozemku parc.č. 20/4 – ostatní plocha o výměře
99 m2v k.ú. Svinná u Brocnév kupní ceně 100,- Kč/m2, tj. v celkové ceně 9.900,-Kč (slovy: devět tisíc devět
set korun českých) panu Karlu Píčovi, bytem Kvasiny 313,  517 02.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/8Z/2023 bylo schváleno.

11. Pracovní dohody zastupitelů

Starosta navrhl zastupitelům, aby s panem Mgr. Jaromírem Chocholouše byla od 1.1.2024 uzavřena DPP
na  zabezpečení  a  administrativu  dotačních  titulů  pro  obec.  (Koordinace  přípravy  a  realizace  investic,
zpracování  vyhlášených  poptávkových  a  výběrových  řízení,  zpracování  investičních  záměrů,  koordinace
finančního zajišťování investic a projektové, technické, provozní, obchodní a organizační přípravy a řešení
rozporů).  Dále  navrhl  uzavření  DPP  s  panem Milošem Kováříčkem na  zabezpečení  technické  pomoci  a
popřípadě zástupu v pracovní četě obce a  paní Štěpánkou Forejtkovou na údržbu zeleně. Otevřel diskuzi. Bez
připomínek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje uzavření DPP od 1.1.2024 s panem Mgr. Jaromírem
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Chocholoušem na zabezpečení a administrativu dotačních titulů pro obec. (Koordinace přípravy a realizace
investic,  zpracování  vyhlášených  poptávkových  a  výběrových  řízení,  zpracování  investičních  záměrů,
koordinace  finančního  zajišťování  investic  a  projektové,  technické,  provozní,  obchodní  a  organizační
přípravy a řešení rozporů).

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 8a/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje uzavření DPP od 1.1.2024 s panem Miloše Kováříčkem
na zabezpečení technické pomoci a popřípadě zástupu v pracovní četě obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 8b/8Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Skuhrov nad Bělou schvaluje uzavření DPP od 1.1.2024 s paní Štěpánkou Forejtkovou
na údržbu zeleně v obci.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 8c/8Z/2023 bylo schváleno.

12. Diskuze

Starosta otevřel diskuzi.  Pan Šrom – dotazoval se ohledně zateplení OU – zda jsme zjistili kde jsou úniky.
Odpovězeno – to vše zajistí firma, která byla vybrána na zpracování projektu. Robert Frátrik se dotazoval co
se plánuje na pozemku pana Málka, jelikož tam je povodňová oblast. Dle průzkumu si lidé přejí klidovou zónu.
Dále se ptal, zda se neplánuje něco na volejbalových kurtech. Nyní využívá airsoft. Možná v budoucnu nějaká
dráha na kola. Dále se pan Frátrik vyjádřil, že pro hasiče je malé hřiště nepotřebné, jelikož potřebují velký
prostor – dlouhé hadice, voda...

Pan Miloš Kováříček odešel 18.49 h.

Pan Pišl se dotazoval, kdy se bude zadávat výběrové řízení na kuchyň – 2024. VŘ bude vyhlášeno na základě
slepého rozpočtu. Pan Bukovský se dotazoval, zda jako řadový občan se může stát členem výběrových komisí –
zjistíme, nesetkali jsme se. Bukovský – prořez stromů – stromy jsou dotační. Sdělil, že již dříve informoval pana
Šabatu o situaci, ale žádná odezva. Šabata sdělil, že obec požádala o dendrologický průzkum. Bukovský řekl,
že na ořezané stromy přijede inspekce. Starosta informoval, že mluvil s panem Brtnou, kterému zaslal stromy,
které udržujeme. Bukovský sdělil, že žádost o prořez musí psát Mikroregion Bělá – Klengelová, která o ničem
neví. Bukovský se ptá, kdo vymyslel a schválil svážnici směrem na Hraštici. Pan Poláček – na svážnici povolení
obec nemá od Lesy ČR. Povolení na svážnici se musí projednat s vlastníky vodního toku. Vše se musí dořešit
s  majiteli  pozemků.  Poláček se  nabídl  s  pomocí.  Bukovský se  dotazoval  na kupy dřeva ve sběrně.  Paní
Palaščáková se dotazovala na hřiště – když při minulém zasedání navrhovali více zeleně, ne ovál, atd. proč
s tím byl problém, a dnes to jde  - je sestavena komise, která se bude zabývat návrhy hřiště. Dotazovala se, zda
se k návrhům budou moci vyjádřit i občané Skuhrova - ano. Pan Málek, jako předseda komise,  přislíbil, že
bude veřejnosti představeno. Minule dotaz na kontejnery a koše na Březinu - starosta informoval, že se obec
zabývá  možností  podzemních  kontejnerů.   Pan  Cvejn  se  dotazoval  jak  dopadla  anketa  -  zodpovězeno.
Pan Locker – zda by mohly být přidány kontejnery na kov? Pan Frátrik – kdy bude hotová kuchyně, jelikož
plánují ples, tak aby věděli - starosta sdělil, že  přestavba kuchyně neovlivní provoz centra v 1 patře. Bukovský
sdělil, že kuchyň může fungovat i při stavbě. Obec chce kupovat pozemek před vilou? – dotaz Bukovský. Proč
kupuje jen obec a ne společně s bytovkami? starosta - Aby se občané obce dostali do svých bytů. Pan Bartoš
navrhl oslovit vlastníky bytů čp. 136, 122 a domluvit se na spolufinancování. Pan Pišl – koupíme a starosti
budou jen na obci. Lepší spolufinancování. 
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13. Usnesení a závěr

Závěrem byla zastupitelům přečtena panem Ing. Miroslavem Bartošem všechna usnesení z jednání – bez
připomínek.

Místostarosta konstatoval, že proti zápisu z minulého jednání zastupitelstva obce nebyly vzneseny připomínky
členů ZO, poděkoval členům ZO za spolupráci při přípravě a jednání ZO, občanům za účast a zasedání ukončil
v 19.30 hodin.

 

 

Příloha č. 1 Pozvánka na zasedání Zastupitelstva obce

Příloha č. 2 Prezenční listina

Příloha č. 3 Kontrola usnesení z posledního zasedání ZO 

Příloha č. 4 Zpráva o činnosti Rady obce

Příloha č. 5 Rozpočet obce na rok 2024

Příloha č. 6 Střednědobý výhled rozpočtu obce na rok 2025 a 2026

Příloha č. 7 Záměr prodeje pozemku

 

Ověřovatelé: Petr Pišl   ............................................................
 

Milan Hradecký   ............................................................
 
Starosta: Milan Bárta   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 12. 2023


